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Agenda 

 

1 / 2024 - Samtale med Misjonshuset i Kristiansand 
Første del av møtet er sammen med pastor/styre for Misjonshuset i Kristiansand.  
Vi legger opp til en samtale rundt; 
*Utviklingen i Misjonshuset siden sist møtepunkt.  
*Utfordringer og gleder man har i arbeidet i dag.  
*Innspill til regionen.   
 
Misjonshuset melder om en veldig positiv utvikling de siste fem årene. I denne 
perioden har antallet medlemmer vokst med 100 personer, til 314. En del av dette 
skyldes flere barn og medlemmer i MUF (Misjonshusets ungdomsforening), men det 
har også kommet mange nye medlemmer utover dette.  
 
Antallet som var på gudstjenester har økt fra 6400 til 7200, og snittet på hver 
gudstjeneste fra 132 til 145. I MUF har snittet gått fra 15 til 78 i denne perioden.  
 
Hver uke er det fem ulike bønnemøter, en har bibelundervisning på onsdag kveld 
(Men ikke vært så godt besøkt). Flytting av dette til søndag etter gudstjenesten har 
heller ikke gitt de resultatene man håpet på.  
 
Det er i dag 32 smågrupper tilknyttet Misjonshuset, og han har hatt 2 grupper som 
har gjennomført M4 Ready (Kurs for planting av nye felleskap), og to fotballag.  
 
Søndagsskolen Awana har 40 medlemmer, og 10-15 som er med, men ikke 
medlemmer. For ikke mange år siden var det 4-10 totalt.  
 

Dato 17.01.2024 
 

Tid 17:30 - 21:00 
 

Sted Kristian IVs gate 35, 4612 Kristiansand 
 

Til stede Thorvald Handeland, Njål. S. Kristensen, Marit Åsland Ekroll, Kristn 
Hauan, Liv Aase Søreng Gamst, John Olav Selstø, Snefrid Axelsen og 
Livar Veggeland.  
 

Andakt John Olav Selstø (Haggai 2, 3-5 – Vær sterke, gå i gang med arbeidet) 
 

Referent Livar Veggeland 
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En har i tiden fremover et fokus på hvordan å integrere nye i både småfelleskap og i 
det store felleskapet. Den økende medlemsmassen har også bidratt til et stort press 
på de ansatte, og en har til tross for økningen fått redusert antallet årsverk siden 
2018 fra 2,6 til 2,4 årsverk. Det kan oppleves som en barriere (Fra regionen/sentralt) 
at en ikke kan ansatte en familiearbeider f. eks. Misjonshuset bidrar med 0,8 mill. til 
hovedkassen etter at egne kostander er trukket fra. En ser frem til at det blir 
formalisert noe rundt hvor mye ressurser den enkelte forsamling kan bruke internt 
(Ref. høringsrunde om dette til alle forsamlinger).  
 
Misjonshuset vil videre være med og bety noe for byen, utover seg selv. Fjellhaug ses 
på som et mulig sted hvor man kan være med å bidra inn mot en form for planting av 
nytt felleskap, i samarbeid med regionen.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for orienteringen om arbeidet i Misjonshuset, og gleder 
seg over den positive utviklingen som har funnet sted her.  
 
En vil ta med seg ønsket om stillingsprosenter for familiearbeider med tanke på 
fordeling av regionens stillingsramme.  
 
 

2 / 2024 - Godkjennelse av innkalling 

Vedtak: Innkallingen ble godkjent.  
 

3 / 2024 - Orienteringssaker 

3.1 / 2024 - Møte med Kvitsund gymnas 21. nov. -23 

Dialogmøte med styret for Kvitsund gymnas. 
Se vedlagt referat og presentasjon fra Kvitsund.  
 

3.2 / 2024 - Ansettelsesprosesser 

*Misjonssenteret i Skien 
*Misjonssalen i Mandal  
 
Vedtak: Regionstyret takker for orienteringene.  
 
 

4 / 2024 – Økonomirapporter 
 

Ved utgangen av oktober er regionens inntekter på 13.158.855. Dette er drøye 400.000 
mer enn budsjettert. Kostnadene er i samme periode 11.716.855. Dette er knappe 
200.00 mer enn budsjettert.  
 
Totalt gir dette et regionbidrag på 1.442.000, som er 232.105 mer enn budsjettert.  
Signalene er positive når det kommer til gaveinntekter også i årets to siste måneder. 
Noe som betyr at det ventelig vil bli et regionbidrag som er større enn budsjettert.  

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=OZb9-V9MWU-guD_qT4A6T5YADfYZ&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=lUID5wBtQE-PpV5ztTSNZpYAG3dr&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=T_2AyvoKqEu6JUy9LEaOL5YACa7S&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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Den totale underdekningen på budsjettet til Misjonssambandet var i utgangspunktet 
på -18. mill. Det ble ikke godkjent av hovedstyret, og alle avdelinger må være med å 
bidra til at dette reduseres med ca. 10 mill. i 2024.  
 
Dersom det viser seg at endelig resultat for Misjonssambandet sør blir en del bedre 
enn fryktet tidligere i høst, kan det gi grunnlag for at vi kan budsjettere med noe 
større gaveinntekter i 2024, samtidig som vi må opprettholde et stramt 
kostnadsfokus.  
 
Vedtak: Regionstyret takker for orienteringen om den økonomiske situasjonen.  
 
 

5 / 2024 - Prosess med Rock International Church 

Det ble avholdt møte med Rock i Kristiansand 10. januar. I forkant av dette er det 
laget et dokument fra menigheten som avklarer hvor de står i flere spørsmål hvor vi 
har ulike teologiske standpunkt.  
 
Det må avklares om Rock skal innlemmes som fullt medlem alternativt som et 
assosiert medlem - eller om vi ikke skal ha noe samarbeid i det hele tatt.   
 
Regionleder orienterte om møtet med Rock i Kristiansand, og besvarte spørsmål fra 
regionstyret utover det som kommer frem i redegjørelsen fra Rock om 
utvelgelseslære, dåpssyn og kirkestruktur.  
 
Regionstyret finner den teologiske avstanden mellom Rock og Misjonssambandet som 
svært stor på sentrale læremessige punkt. Vi har en stor avstand når det gjelder 
utvelgelseslære, og de implikasjoner denne har både når det gjelder Guds nåde og 
forsoningslæren.  
 
Regionstyret mener det ikke vil være ønskelig at Misjonssambandet blir koblet til en 
slik lære, i det som ville blitt Misjonssambandets største menighet i Telemark. Våre 
menigheter skal ha en gjenkjennelig teologi for nye medlemmer, og har er det rett og 
slett en for stor avstand med tanke på Misjonssambandet kan stå inne for.  
 
Vedtak: Regionstyret finner på grunnlag av en stor teologisk avstand på sentrale 
læremessige punkt ikke grunnlag for at prosessen med Rock om medlemskap eller 
tilknytning til Misjonssambandet videreføres.  
 
Regionledelsen bes om å formidle dette til Rock International Church.  
 
 

6 / 2024 - Ansvarsfordeling regionstyret - administrasjonen 

Region øst har utarbeidet en oversikt over ansvarsfordeling mellom regionstyret og 
administrasjonen. I stor grad har dette vært praktisert i samme spor i vår region, men 
det har ikke vært en formell oversikt over dette.  
Det vil være nyttig, ikke minst for nye (Både i regionstyret og i administrasjonen) med 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=jCKzjyZ5k0OXJoGGI2n3QpYAE_OP&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=fSWjrQtcJUmGLfKm3MEhFpYADvZ7&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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en slik oversikt også her.  
 
Vedtak: Administrasjonen bes om å utarbeide en oversikt over ansvarsfordelingen 
mellom regionstyret og administrasjonen, før den fremlegges for regionstyret til 
godkjenning.  
 
 

7 / 2024 - Styrerepresentasjon i skolestyrene 

Med referanse til referat fra felles styremøte med Misjonssambandet øst 12/10 -23. 
 
* Skal det være en representant fra regionstyret i hvert skolestyre, for å komme 
tettere på arbeidet. 
* Referatene fra skolestyrene bør gå til regionstyrene som en fast regel.  
 
En fast rutine hvor referat fra skolestyrene gjøres tilgjengelig for regionstyret vil være 
svært ønskelig. Det vil medføre at en kommer tettere på arbeidet på skolene, og kan 
bli involvert på et tidligere tidspunkt når det er behov for dette, f.eks. i forbindelse 
med økonomiske utfordringer.  
 
En ser ikke for seg at det skal være en fast representant fra regionstyret i de ulike 
skolestyrene. Det ville isolert sett vært bra, men vil sannsynligvis gjøre oppgaven med 
rekruttering til regionstyret betydelig vanskeligere – om man må ta høyde for at halve 
regionstyret også skal inn i et skolestyre.  
 
Det er imidlertid ønskelig, om dette er mulig, at en kunne hatt en eierrepresentant 
med møte/talerett i skolestyrene. Da vil det være mulig å kunne involvere seg som 
eier, i kortere perioder hvor det er særlig nyttig/behov for dette.  
 
Vedtak: Regionledelsen bes om å få referat fra skolestyrene og gjøre disse digitalt 
tilgjengelige for regionstyret.  
 
Regionledelsen sjekker også ut mulighetene for å kunne ha en eierrepresentant med 
møte/talerett i skolestyrene.  
 
 

8 / 2024 - Åndelig lederskap i forsamlinger/menigheter 

Vedlagt denne saken er et skriv fra felleskapsutvikler Marit Andersen til kretsstyret i 
IMF sør og regionstyret i Misjonssambandet sør, om menighetsteologi, eldste- og 
hyrdefunksjon og åndelig ledelse i forsamlingene.  

Praksisen på dette området er i dag ganske ulik i våre forsamlinger/menigheter. I 
henhold til strukturen som ble vedtatt på GF sist sommer, skal det i 
Misjonssambandet nå en todel struktur (Administrativt og åndelig), på ulike nivå 
(Lokalt, regionalt og nasjonalt). 
 
Hvordan skal dette jobbes frem og implementeres? I et landskap der det er ulik 
praksis og ulike forutsetninger? Eldste/tilsynsråd vil mange steder (Spesielt i mindre 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=QJTxZSEq9EukDKYZ5Oo2MZYAHGGs&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=R7ijGUaRFUma43vC4VdZ-pYAC2ZN&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4
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forsamlinger/menigheter) ha sine utfordringer. Forholdene er små, tjenesten krever 
mye og få ser seg egnet til en slik rolle. Samtidig er det i tiden fremover ikke mindre 
behov for åndelig lederskap og struktur rundt dette, men det må utarbeides løsninger 
som kan være tilpasset «lokalt forhold». Og hvilken rolle skal tilsynsrådet regionalt ha 
inn i en slik struktur.  
 
Pastorene/forsamlingslederne i regionen bør involveres i det videre arbeidet rundt 
dette, sammen med felleskapsutvikler og regionleder.  
 
Vedtak: Regionledelsen takker for brev om en viktig tematikk. Regionstyret ønsker at 
dette tas videre av en arbeidsgruppe hvor pastorene og forsamlingslederne blir 
involvert.  
 

https://app.boarddecisions.com/web/#/groupdecisions?groupId=9a458443-e203-45b5-a70a-5a0f23c6cf65&channelId=19:c1ef12f2675a446e947fa85dc22b9188@thread.tacv2&decisionId=TCp9gn3MgkatxaWWm_hLRpYAArJS&tenant=23bbaf62-7b12-498b-ac04-56af1c54a8f4

